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Fællesbestyrelse 13.okt. 2022 referat 
Kl. 17.00-19.00 
 
Deltagere  
Anja Kjelde Andersen, Tina Højager-Hvolbæk, Jeanette Holt Schmidt, Liselotte Sloth Brogner, 
Kirsten Hvolbæk, Rocia Meedom, Kirsten Berger Sørensen, Thomas Sølvsten, Christina Obel 
Bennedsgaard, Lau Sørensen, Naja Falsig. 
 
Elevråd: Agnethe, Ann Katrine  
Afbud: Kirsten,   
Ref: Lau  
Mødet afholdes i personalerummet på skolen.  
Forplejning: Skolen sørger for mad  
 
 

Punkt Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden er godkendt 

2. Præsentationsrunde – vi har 

fået nyt medlem       

Velkommen til Liselotte. 

 

3. Nyt fra elevrådet  

- Mobilpolitik 

- Nuværende fokus/sager 

- Sportspladsen er angrebet af stankelbenslarver og 

det synes nogle elever er lidt træls. Der er taget 

kontakt til drift i Herning 

- Der arbejdes stadig på at etablere et hyggerum. 

Elevrådet regner med at der købes ind efter uge 42  

- Elevrådet vil gerne have indført kageordning igen. 

Klasserne synes at det vil være dejligt at kunne 

hygge lidt i ugerne. Det tages op under punktet 

med kostpolitik senere på dagsordenen 

- Der er en forespørgsel fra bestyrelsen til 

elevrådet om de vil være med til hele 

bestyrelsesmødet. Det er positivt fra elevrådet, så 

dette gøres fra næste møde. Elevrådet kan ikke 

være med under lukkede punkter. 

4. Information fra ledelsen 

- Nyt fra SFO 

- Nyt fra Børnehus  

- Nyt fra skole 

Herunder personalenyt 

SFO: 

-der har været arbejdsdag og der er malet i lille 

AULA 

-Der er fokus på overgangen mellem skole og SFO, 

bl.a. med vores pædagogiske vejleder.  
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-Der arbejdes stadig på hvordan de fysiske rammer 

kan forbedres, så de rammer de børn der er nu i 

SFO’en 

-Der tilbydes at børnene kan spise 

eftermiddagsmad fra kl. 14:00 

 

Børnehus: 

-Der har været arbejdsdag og der var stor 

opbakning og god stemning. 

-Der er en proces i gang med vores pædagogiske 

vejleder omkring pædagogikken og forskellige 

strategier. 

- Der har været en brugertilfredshedsundersøgelse. 

Resultater er ikke kommet endnu. 

-1000 dags projekt er blevet afsluttet og midlerne 

til det fortsætter ikke. 

 

Skole: 

-Vi arbejder med nye samarbejdsmøder, hvor det 

er nemt at koble skolepsykolog og pædagogisk 

vejleder på, så vi kan få en god sparring til 

pædagogiske tiltag. 

-Vi har pædagogisk dag d. 9/11 sammen med den 

pædagogiske vejleder. Skole, SFO og børnehus 

lukker kl. 12. Der vil være mulighed for pasning 

efter kl. 12 hvis det er absolut nødvendigt. 

-Vi skal til at arbejde med vores fraværsprocedure 

-Fællesleder og TR går snart i gang med arbejdet 

omkring skoleplan som er et værktøj til lærernes 

arbejdstid.  

-Madkundskabslokale indvies i uge 44 eller 45 

-Der er indkaldt til forældremøde omkring en 

bekymrende adfærd blandt en gruppe af vores 

elever. 

 

5. Meddelelsesbogen v. Naja Orientering om den nye meddelelsesbog. Den er 

en afløser for elevplanen. Meddelelsesbogen er 

meget mere simpel end de gamle elevplaner var. 
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Der er fokus på dansk og matematik, samt elevens 

overvejelser om uddannelser (fra 7 kl.) 

-meddelelsesbogen vil være under løbende 

udvikling. 

-kom gerne med input løbende 

-2 gange årligt 

-fokus på trivsel 

-elevens overvejelser om specifikke fokuspunkter. 

(arbejdsmetoder) 

6. Trivselsundersøgelsen v. Lau Trivselsundersøgelsen blev fremlagt. Vi ligger over 

eller omkring landsgennemsnit. På støtte og 

inspiration ligger vi under. Vi tror det især skyldes 

samlæsning af 2 klasser hvor der har været et 

andet fokus. 

-elevfravær ligger under landsgennemsnit. Lidt 

specielt er der højest fravær i indskoling. Det 

skyldes dog især sygdom. 

-unge der er i gang med en uddannelse, ligger over 

gennemsnit 

-karaktergennemsnit ligger i år under. Vi er 

opmærksomme på hvordan karaktergennemsnittet 

udvikler sig. 

   

7. Alternative dage  

- buskørsel 

Vi har tidligere besluttet at det er okay at elever 

skal møde ind et andet sted end på skolen. 

-I 22/23 gives der fra skolens side bus til 10 

idrætsdage, 1 på hver årgang 

-transport på lejrskole 

-bus til udflugt for indskoling. 

 

Udover dette bruges der en del gratis busser i 

forbindelse med forskellige arrangementer for 

eleverne 

Der tages også rutebusser hvis dette er muligt. 

 

Michael Æbelø vil kigge på hvordan der kan laves 

en let form for kommunikation omkring kørsel. 
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Referent: Lau Sørensen 

 

 

 

 

 

 

 

8. Samrådsmøder 14/11 skole + 

22/11 dagtilbud – hvem tager 

afsted? 

Skole: Anja, Michael 

Dagtilbud: Tina, Jeanette 

9. Tour de Bestyrelse – hvem 
tager afsted? 

1/11 Anja, Rosia, Naja 

2/11 Liselotte, Kirsten 

10. Kostpolitik 

- Fødselsdage i 

børnehuset 

- Særlige dage herunder 

ture ud af huset 

Generel drøftelse med input – 
evt. afstemning 

Kostpolitikerne blev gennemgået og drøftet. Der 

var debat om hvordan de skal se ud i fremtiden. 

11. Kommende punkter til 

dagsordenen 

• Antimobbestrategi 

• Gruppedrøftelser/cases 

12. Facebook-opslag – kort tekst 

om dagens indhold laves i 

plenum 

 

13. Godkendelse af referat v. 

underskrift 

 

14. Næste ordinære møder  

 

19/12, 16/1, 28/2, 12/4, 25/5 

 

19/12: udvikling, cases og julefrokost       


